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Abstract (en)
[origin: WO2017207397A1] Metering device for metering a fluid. The invention relates to a metering device (4, 82, 96) for metering a fluid, said
device comprising a common supply line (6) and multiple discharge lines (20). According to the invention, in order to improve the metering process,
the metering device (4, 82, 96) comprises multiple delivery devices (18) each having a cavity (24) for receiving the fluid and a piston (26) for
displacing the fluid, wherein each of the multiple delivery devices (18) is connected on the inlet side to the common supply line (6) and is connected
on the outlet side to one of the multiple discharge lines (20).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dosiervorrichtung (4, 82, 96) zur Dosierung eines Fluids umfassend eine gemeinsame Zuführungsleitung (6) und
mehrere Ausgangsleitungen (20). Um eine verbesserte Dosierung zu erreichen wird vorgeschlagen, dass die Dosiervorrichtung (4, 82, 96) mehrere
Fördervorrichtungen (18) jeweils mit einem Hohlraum (24) zur Aufnahme des Fluids und einem Kolben (26) zum Verdrängen des Fluids umfasst,
wobei die mehreren Fördervorrichtungen (18) jeweils einlassseitig mit der gemeinsamen Zuführungsleitung (6) und auslassseitig mit jeweils einer
der mehreren Ausgangsleitungen (20) verbunden sind.
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